
BR-0052/5/10
PROTOKÓŁ Nr XXXVII/10

z sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach
z dnia 9 lipca 2010 roku

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilamowicach, ul. Rynek 1, sala narad – pok. Nr 1.

Obradom  przewodniczył: Pan  Stanisław  Peszel  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
w Wilamowicach.

Czas trwania: od godz. 945 do godz. 1100.

Obecni: 15 radnych, na stan 15, wg załączonej listy obecności oraz zaproszeni:
1. Marian Trela -  Burmistrz  Wilamowic
2. Stanisław Gawlik -  Zastępca Burmistrza
3. Andrzej Kołtun -  Sekretarz Gminy
4. Edward Grzywa -  Adwokat
5. Zyta Blachura – Majdak -  Skarbnik Gminy
6. Kazimiera Gabryś -  Kier. Wydz. SG
7. Sołtysi  Sołectw  Gminy  Wilamowice  i  Przewodniczący  Zarządu  Osiedla 

Wilamowice

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
4. Wystąpienia zaproszonych gości.
5. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) Wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2010.
7. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
8. Zakończenie sesji.

Przebieg obrad:

Punkt 1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Wilamowicach  Pan Stanisław Peszel, 
który  powitał  zebranych  radnych  oraz  gości.  Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący 
stwierdził, że sesja jest prawomocna, gdyż bierze w niej udział 15 radnych na stan 15.               

Punkt 2. 
Zatwierdzenie porządku obrad 

Pan Przewodniczący – Stwierdził,  że wszyscy otrzymali porządek obrad, następnie oddał głos 
Panu Burmistrzowi.
Pan  Burmistrz  Marian  Trela -  Przedstawił  propozycję  wprowadzenia  dodatkowych  punktów 
obrad, tj. podjęcie uchwał w sprawie: 

– zaciągnięcia w Banku Gospodarstwa Krajowego pożyczki na  wyprzedzające finansowanie 
zadania  realizowanego przez Gminę Wilamowice w ramach PROW na lata 2007-2013, 
działanie: Odnowa i rozwój wsi,

– zaciągnięcia w Banku Gospodarstwa Krajowego pożyczki na  wyprzedzające finansowanie 
zadania  realizowanego przez Gminę Wilamowice w ramach PROW na lata 2007-2013, 
działanie: Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej.
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Pan Przewodniczący – Poddaję wniosek Pana Burmistrza pod głosowanie, kto z Państwa jest za 
tym, aby rozszerzyć porządek obrad o przedstawione punkty?

Wynik głosowania:
„Za” - 15 radnych, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0.

Pan Przewodniczący – Proponuję wprowadzenie dodatkowych tematów w punkcie 6, podpunkt 2) 
oraz 3). Kto z Państwa jest za przyjęciem porządku obrad w przedstawionej formie?

Wynik głosowania:
„Za” - 15 radnych, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0.

Wobec powyższego porządek obrad po zmianie jest następujący:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
4. Wystąpienia zaproszonych gości.
5. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)   wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2010,
2) zaciągnięcia  w  Banku  Gospodarstwa  Krajowego  pożyczki  na   wyprzedzające 
finansowanie zadania realizowanego przez Gminę Wilamowice w ramach PROW na lata 
2007-2013, działanie: Odnowa    i rozwój wsi,
3) zaciągnięcia  w  Banku  Gospodarstwa  Krajowego  pożyczki  na   wyprzedzające 
finansowanie zadania realizowanego przez Gminę Wilamowice w ramach PROW na lata 
2007-2013, działanie: Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej.

7. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
8. Zakończenie sesji.

Punkt 3. 
Zapytania, wnioski, interpelacje radnych

Pan Przewodniczący – Czy ktoś z Państwa radnych zgłasza zapytania lub wnioski?
Pan Michał Sztafiński – Moje pytanie jest w związku z ulicą Św. Jana w Hecznarowicach. Sprawa 
przejęcia  tej  ulicy  ciągnie  się  od  1994  roku.  Część  ulicy  została  przejęta,  oddana  przez 
mieszkańców za darmo na rzecz Gminy, część nie została przejęta ze względu na śmierć jednego 
z właścicieli  i nieuregulowane sprawy spadkowe. Obecnie postępowanie sądowe w zakresie tej 
ulicy  zostało  dokończone  i  dokumenty  w  tej  sprawie  zostały  w  tym  roku  złożone  do  urzędu. 
Co w tej sprawie, kiedy nastąpi przejęcie?
Drugie pytanie  jest  odnośnie regulacji  szkód,  które powstały  na rzece Pisarzówce po ostatniej 
powodzi.
Pan Zdzisław Jędrzejko – Czy firma, która wykonuje naprawy dróg, tzw. łatanie dziur, czy oni są 
zobowiązani  do tego,  że  to  co  wyciągają  z  tych  dziur,  ma zostać  wywiezione,  czy  też  może 
pozostawać na poboczach, tak jak to się dzieje w tej chwili? Tyle co sprzątną mieszkańcy sami 
teren przy posesjach, a reszta odpadów zalega przy poboczach.
Druga sprawa jeszcze, na ulicy Dolinowej, tam był przepust naprawiony i zrobiony bardzo ładnie, 
ale teraz przez te deszcze z jednej strony jest zapadnięte pobocze, zostało zabrane do rowu.
Pan Stanisław Plewniak – Przedstawił sytuację kładki na rzece w Hecznarowicach, która została 
uszkodzona  w  czasie  powodzi.  Kładka  wymaga  naprawy  i  ponownego  ustawienia.  Ponadto 
wskazał  istotne miejsca,  gdzie  podmyty  asfalt  stanowi  zagrożenie  dla  bezpieczeństwa  ruchu i 
wymaga naprawy.
Pan  Kazimierz  Grzywa –  Panie  Burmistrzu,  podczas  powodzi  został  uszkodzony  chodnik 
naprzeciw strażnicy w Dankowicach,  jest to bardzo niebezpieczne i wymaga szybkiej  naprawy. 
I jeszcze jedno pytanie, co z kanalizacją na przysiółku Góra?
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Pan Stanisław Nycz – Panie Burmistrzu, czy dzieci z Gminy Wilamowice poszkodowane przez 
powódź były na koloniach? Jeżeli były to kto to fundował, ile dzieci pojechało i kiedy?
Drugie  pytanie,  otrzymałem  listem  poleconym  komunikat  o  zagrożeniu  upraw  rolnych,  jest 
podpisany  kierownik  delegatury  Bielsko  –  Biała,  chodzi  o  stonkę.  Co  ja  mam  z  tym  zrobić? 
Porozwieszam ten komunikat  na słupach czy tablicach ale ludzie  jeżdżą samochodami,  każdy 
przejeżdża i nikt tego nie czyta, trzeba się nad tym zastanowić.
Pan Przewodniczący – Czy jeszcze ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos? - Nie widzę, 
zamykam ten punkt.

Punkt 4. 
Wystąpienia zaproszonych gości

Pan Przewodniczący – Czy ktoś z zaproszonych gości chciałby zabrać głos?
Pan  Tadeusz  Grzywa  –  Sołtys  Dankowic –  Proszę  Pana  Burmistrza  o  interwencję, 
kiedy organizowane są imprezy to policja czasem jest natomiast po ich zakończeniu nadzoru już 
nie ma. Właśnie wtedy powstają szkody i zniszczenia, powywracane znaki, kosze w rowach, ja 
mam zbyt  dużo  sprzątania  po  takich  imprezach.  Wydaje  mi  się,  że  to  nie  tylko  u  nas  ale  w 
sąsiednich miejscowościach również. Gdyby patrol te sytuacje obserwował, można by  było pewne 
osoby ukarać a tak nie ma kary i nie ma żadnych konsekwencji.
Pan Przewodniczący – Czy jeszcze ktoś z zaproszonych gości chciałby zabrać głos? - Nie widzę, 
zamykam ten punkt.

Punkt 5.
Przyjęcie prot.  z obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach  .  

Pan Przewodniczący – Oddaję głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej.
Pan Stanisław Plewniak – Szanowni Państwo Komisja Rewizyjna zapoznała się z protokołem 
posiedzenia XXXVI sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach i stwierdza jego zgodność z faktycznym 
przebiegiem obrad. Proponuję przyjęcie protokołu bez odczytu.
Pan  Przewodniczący –  Poddaję  wniosek  pod  głosowanie,  kto  jest  za  przyjęciem  protokołu 
z XXXVI sesji Rady Miejskiej?
W wyniku głosowania, w którym brało udział 15 radnych, protokół przyjęto jednogłośnie (15 „za”).

Punkt 6. 
Podjęcie uchwał w sprawie:

1/ wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2010.

Pan  Przewodniczący –  Oddaję  głos  Pani  Skarbnik.  Dodam  tylko,  że  wczoraj  miała  swoje 
posiedzenie Komisja ds. SOKZiS, która ten punkt omawiała na podstawie otrzymanej wcześniej 
„Informacji  dla  Radnych  o  zmianach  w  budżecie  Gminy  Wilamowice”.  Konieczność  zwołania 
posiedzenia wynikała z realizacji planu pracy tejże Komisji.
Pani  Zyta  Blachura  –  Majdak –  Odczytała  projekt  uchwały  oraz  poinformowała  o  jego 
załącznikach.
Pan Burmistrz – Proszę Panią Skarbnik o przedstawienie punktów zawartych w przygotowanej 
wcześniej informacji i omówienie czego dotyczy proponowana zmiana.
Pani  Zyta  Blachura  –  Majdak –  Przedstawiła  informacje  po  stronie  dochodów,  wydatków, 
przychodów oraz rozchodów.
Pan Przewodniczący – Proszę bardzo, czy ktoś z Państwa ma zapytania?
Dyskusja dotycząca wysokości obecnego deficytu, uczestnicy: Pan Stanisław Nycz, Pan Burmistrz, 
Pani Skarbnik.
Pan Przewodniczący – Czy jeszcze jakieś pytania? - Nie widzę. Poddaję pod głosowanie projekt 
tej uchwały, kto z Państwa radnych jest za jej przyjęciem?
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W głosowaniu brało udział 15 radnych.
„Za” - 15 głosów, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr XXXVII/367/10
w sprawie: 

wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2010.

*   *   * 

2/  zaciągnięcia  w  Banku  Gospodarstwa  Krajowego  pożyczki  na   wyprzedzające 
finansowanie  zadania  realizowanego przez Gminę Wilamowice w ramach PROW na lata 
2007-2013, działanie: Odnowa i rozwój wsi.

Pan Przewodniczący – Odczytał projekt uchwały w w/w sprawie.
Pan  Przewodniczący –  Czy  ktoś  z  Państwa  ma  zapytania?  -  Nie  widzę.  Przechodzimy  do 
głosowania, kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały?

W głosowaniu brało udział 15 radnych.
„Za” - 15 głosów, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr XXXVII/368/10
w sprawie: 

zaciągnięcia w Banku Gospodarstwa Krajowego pożyczki na  wyprzedzające finansowanie 
zadania  realizowanego  przez  Gminę  Wilamowice  w  ramach  PROW  na  lata  2007-2013, 
działanie: Odnowa i rozwój wsi.

*   *   *

3/  zaciągnięcia  w  Banku  Gospodarstwa  Krajowego  pożyczki  na   wyprzedzające 
finansowanie  zadania  realizowanego przez Gminę Wilamowice w ramach PROW na lata 
2007-2013, działanie: Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej.

Pan Przewodniczący – Odczytał projekt uchwały w w/w sprawie.
Pan  Przewodniczący –  Czy  ktoś  z  Państwa  ma  zapytania?  -  Nie  widzę.  Przechodzimy  do 
głosowania, kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały?

W głosowaniu brało udział 15 radnych.
„Za” - 15 głosów, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr XXXVII/369/10
w sprawie:

zaciągnięcia w Banku Gospodarstwa Krajowego pożyczki na  wyprzedzające finansowanie 
zadania  realizowanego  przez  Gminę  Wilamowice  w  ramach  PROW  na  lata  2007-2013, 
działanie: Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej.

*   *   *



- 5 -

Punkt. 7 
Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.

Pan  Burmistrz  –  odnośnie  pytania  Pana  Michała  Sztafińskiego –  Ulica  Św.  Jana 
w Hecznarowicach i nieuregulowany stan własnościowy.  Jeżeli wszystkie dokumenty dotarły do 
urzędu to polecę żeby te sprawy zostały jak najszybciej uregulowane.
Rzeka Pisarzówka, na odcinku 1500 m są uszkodzone brzegi. Komisja została powołana nie przez 
Burmistrza Gminy Wilamowice tylko przez Zarząd Urządzeń Wodnych i  Melioracji  w Bielsku – 
Białej, uczestniczy w niej przedstawiciel Urzędu Gminy, Pani Danuta Szewczyk. Zostały spisane 
wszystkie sprawy dotyczące rzeki  Pisarzówki,  gdzie zostały oberwane brzegi,  gdzie są wyrwy. 
Sprawdzę jak wygląda ten temat, jeżeli będzie trzeba to zgłosimy sprawę do Zarządu. Z tego co 
wiem, w tej chwili Zarząd stara się o dodatkowe pieniądze na usuwanie skutków powodzi. 
Były ostatnio przyznawane promesy przez Pana Ministra Millera w Katowicach, Gmina Wilamowice 
otrzymała  promesy  na  800  tyś.  zł  na  usuwanie  własnych  szkód  na  terenie  gminy,  jest  to 
niewystarczająca kwota, wnioskowaliśmy że straty mamy w granicach ponad 5 mln zł. Prosiliśmy 
Wojewodę o przekazanie w tym roku 2 mln zł, niestety otrzymaliśmy 880 tyś. zł. 
W pierwszej  kolejności  będziemy chcieli  wykonać  drogi  i  przepusty,  które  mamy uszkodzone, 
zobaczymy jaka będzie wartość kosztorysowa po zbilansowaniu. Jesteśmy po weryfikacji  szkód 
przez  Urząd  Wojewódzki  i  przystąpimy  do  realizacji  jak  tylko  będziemy  mieli  kosztorysy 
i  dokumentację  uproszczoną.  W pierwszej  kolejności  będziemy  to  realizować  tam,  gdzie  była 
powódź, czyli w Dankowicach, Hecznarowicach i Pisarzowicach.
Pani Kazimiera Gabryś – Kierownik Wydz.  SG – Przedstawiła  drogi obecnie  zweryfikowane 
przez  Urząd  Wojewódzki  i  zakwalifikowane  do  remontu.  W  Dankowicach  –  ul.  Kaniowska, 
ul.  Maksymiliana  Kolbe,  ul.  Jagiellońska,  w  Starej  Wsi  –  ul.  Kasztanowa,  ul.  Zielona, 
w Wilamowicach – ul. Widok, w Hecznarowicach – ul. Jana Pawła II.
Pan Burmistrz – odnośnie pytania Pana  Zdzisława Jędrzejko – Pozostałości po naprawie dziur 
na drogach muszą być zabrane przez firmę, która to wykonuje. Ze względu na to, że myśmy nie 
mieli jeszcze odbioru tych dróg po remoncie, jeżeli będzie odbiór to na pewno zakwestionujemy to, 
że z poboczy nie zostały usunięte resztki obciętego asfaltu. I na dzień dzisiejszy nie zostanie to 
zapłacone do chwili usunięcia pozostałości. 
Ulica Dolinowa, przepust i zapadnięte pobocze – proszę Panią Kazimierę Gabryś o wyjaśnienie.
Pani Kazimiera Gabryś – wpłynął wniosek, na pewno będzie to zrobione.
Pan Burmistrz – odnośnie pytania Pana  Stanisława Plewniaka – kładka na ulicy Wodnej, temat 
został zgłoszony.
Pani  Kazimiera  Gabryś –  zakwalifikowaliśmy  do  odbudowy  tę  kładkę  w  ramach  szkód 
powodziowych.
Pan Burmistrz – zerwana kładka faktycznie tamuje przepływ, trzeba to zrobić porządnie, trzeba 
przygotować projekty ale na dzień dzisiejszy na pewno nie nastąpi to szybko. 
Jeżeli  chodzi  o remonty dróg powiatowych,  jestem umówiony z Panem Starostą na spotkanie 
i chcieliśmy tutaj omówić wszystkie zgłaszane sprawy. Były komisje z powiatu, spisywali wszystkie 
powstałe szkody na drogach powiatowych.
Pan Burmistrz – odnośnie pytania  Pana Kazimierza Grzywa – uszkodzony chodnik chcieliśmy 
naprawić już we własnym zakresie tylko Pan Starosta ujął to w szkodach powodziowych i ma być 
to  wykonane  razem z  przepustem.  Zapadnięta  kostka  to  3  czy  4  m2,  jest  to  blisko  kościoła, 
naprzeciwko  strażnicy,  należałoby  jak  najwcześniej  to  zrobić.  Będziemy  z  Panem  Starostą 
rozmawiać czy lepiej ułożyć kostkę a później ewentualnie rozebrać kiedy będzie robiony przepust, 
czy wykonamy wszystko jednocześnie.
Odnośnie  kanalizacji  na  przysiółku  Góra,  jest  projekt,  dwa  razy  składaliśmy  wniosek  o  środki 
pomocowe i  na dzień dzisiejszy niestety nie otrzymaliśmy tych środków.  Będzie  organizowany 
konkurs na tzw.  obszary wiejskie,  to co w Pisarzowicach robimy w tej chwili.  Prawdopodobnie 
właśnie tam złożymy ten projekt,  ze względu na to, że maksymalna kwota dotacji  z programu 
rozwoju obszarów wiejskich może być w wysokości 4 mln zł. Dotychczas dotację otrzymaliśmy 
w  wysokości  ok.  2  mln  zł,  na  Pisarzowice,  czyli  prawdopodobnie  wystarczyłoby  środków  na 
zaprojektowanie  całości,  ale  to  dopiero  kiedy  będą  ogłoszone  nabory  w  ramach  programu. 
I na pewno nie byłoby to realizowane, nawet  jeżeli  taki  wniosek  byłby  rozpatrzony,  w  bieżącym
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 roku, bo procedura związana z podpisywaniem a później aneksowaniem umów trwa bardzo długo.
Pan Burmistrz – odnośnie pytania Pana Stanisława Nycza – czy dzieci przebywały na koloniach, 
nie wiem,  były  takie okazje,  to szło z pomocy społecznej.  W Dankowicach była  oferta ale nie 
skorzystano z niej, w Hecznarowicach dzieci właśnie korzystają z oferty, było to zorganizowane 
przez dyrektora szkoły podstawowej w Hecznarowicach. 
Pan Stanisław Nycz – Dlaczego dzieci z Dankowic nie wyjechały?
Pan Burmistrz – Jakie były przyczyny to Pan Wiceburmistrz wyjaśni.
Informacje,  które  są  przekazywane  dla  rolników  poprzez  sołtysów.  Ja  uważam,  że  na  dzień 
dzisiejszy  możemy  tylko  zrobić  ogłoszenia  i  przekazać  to  na  stronie  internetowej  Gminy 
Wilamowice,  natomiast  sołtysi  mogą  zamieścić  na  poszczególnych  tablicach  informacyjnych. 
Ponad to informacje przekazujemy na Biuletynie Informacji Publicznych.
Pan Burmistrz – odnośnie pytania sołtysa Pana Tadeusza Grzywa – w sprawie interwencji policji, 
chodzi  o to żeby policja  była  obecna w tych godzinach  kiedy organizowane są dyskoteki  czy 
zabawy. Jeżeli jest zgłaszane, jeżeli  wiemy że w danym dniu jest taka impreza to informujemy 
policję, wtedy oni są.
Pan  Stanisław  Gawlik –  odnośnie  kolonii  dzieci  –  otrzymywaliśmy  oferty  z  różnych   miejsc 
w  Polsce  z  propozycją  zorganizowania  wczasów  dla  dzieci,  zazwyczaj  wiązało  się  to 
z zapewnieniem wyżywienia, noclegu natomiast przejazd trzeba było zapłacić. Oczywiście byliśmy 
skłonni te dzieci  wysłać,  były dwie takie oferty ale były to oferty na pełne autobusy.  Myśmy to 
przekazali do Pani Kierownik do ZOSIP-u, niestety nie udało się skompletować czterdziestu kilkoro 
dzieci, żeby pojechały. Dlatego te dwie wersje nie przeszły.
Pan Burmistrz – Trzeba powiedzieć, że te oferty nie były wcale aż tak atrakcyjne.
Pan Stanisław Gawlik – Proszę Państwa, na terenie Kaniówka mamy 257 mieszkańców, trudno 
nazbierać  stamtąd  tyle  dzieci,  miały  to  być  dzieci  w  wieku  szkolnym  od  III  do  VI  klasy. 
Ale  chcę  powiedzieć,  że  około  25  dzieci  skorzystało  z  pomocy  i  z  wczasów  dla  powodzian 
oferowanych przez różne instytucje i ośrodki. Mamy takie pojedyncze miejsca, skoro nie możemy 
wysłać całego autobusu to wysyłamy mniejsze grupki dzieci na pojedyncze miejsca.
Panie Przewodniczący, jeżeli można, to chciałbym tutaj o pewnych sprawach Państwa Radnych 
poinformować i nawiązać do tych ogłoszeń rolniczych. Zawsze taka praktyka była, że te ogłoszenia 
się wieszało i w ten sposób docierało się do rolników. Natomiast Państwo dostajecie tą informację, 
bo przecież Państwo jesteście tymi reprezentantami na terenie miejscowości, do których się ludzie 
zgłaszają,  po  to  żebyście  Państwo  o  pewnych  sprawach  wiedzieli.  My  również  dostajemy  te 
informacje  i  umieszczamy je  na  stronach  internetowych,  a  co  raz  częściej  rolnicy  z  tej  drogi  
korzystają. 
Chciałbym jeszcze uzupełnić, dotyczy to weryfikacji protokołu ze szkód powodziowych. To że my 
mamy w  tej  chwili  taką  liczbę  zweryfikowaną  tych  dróg  i  tego  przepustu  nie  znaczy,  że  nie 
wystąpiliśmy, tak jak Pani Kazimiera Gabryś wspominała, 41 dróg mamy ujęte w protokole, który 
dziś został zakończony, czyli to był dodatkowy protokół robiony. Istnieje szansa że w przeciągu 
następnych lat na bazie tego protokołu być może uda się nam jeszcze pozyskać środki, w każdym 
razie  będzie  to  podstawa  występowania  o  te  środki.  Mogę  tylko  powiedzieć,  że  wszystkich 
miejscowości, które wchodzą w skład Gminy Wilamowice, są tam w tym protokole umieszczone 
drogi, które wymagałyby naprawy. Taka weryfikacja będzie w tym roku jeszcze kolejna, niezależnie 
czy otrzymamy środki nie, ponieważ na pewno te środki otrzymamy w przyszłym roku. 

Dalsza dyskusja dotyczyła:
– naprawy uszkodzonych dróg
– zorganizowania odbioru od rolników worków po nawozach 
– utrudnień w wykonaniu inwestycji na terenie Gminnego Centrum Zachowania Dziedzictwa 
Kulturowego.
Uczestnicy:  Pan Stanisław Nycz,  Pan Burmistrz Marian Trela, Wiceburmistrz Stanisław Gawlik, 
Pan Przewodniczący Stanisław Peszel, Pan Leszek Drabek.



- 7 -

Punkt. 8 
Zakończenie sesji.

Pan Przewodniczący – Wyczerpaliśmy tematy wobec tego zamykam obrady XXXVII sesji Rady 
Miejskiej w Wilamowicach (godz.: 1100).

Przewodniczący Rady Miejskiej 
          Stanisław Peszel

Protokołowała:
Ewa Grzywa


